

Résolu: D'approuver ladite recommandation, et de donner instructions au Surintendant des Edifices Municipaux d'y donner suite.

6.—(25348) Soumis un rapport du Trésorier de la Cité, déclarant que le crédit de \$350, voté pour l'achat d'un coffre-fort est insuffisant, et recommandant le vote d'un crédit additionnel de \$450 pour cette fin.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De recommander au Conseil le vote de ladite somme.

7.—(25308) Soumis un rapport du Directeur du Bureau Municipal d'Hygiène et de Statistiques, recommandant le vote d'une somme de \$61,000, payable \$650 par la Ville et \$60,350 par les propriétaires intéressés, pour la construction d'un égout dans la rue Désormeaux, de la rue Notre-Dame à ses limites nord.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De recommander au Conseil le vote de ladite somme, pour la construction dudit égout à la journée, si le Bureau le juge à propos.

8.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que la séance soit ajournée au 15 du courant, à 11 hrs a.m.

L. N. SENECAI.
Secrétaire.

Resolved: That said recommendation be approved, and that instructions be given to the Superintendent of Municipal Buildings to have said recommendation carried into effect.

6.—(25348) Submitted a report from the City Treasurer, stating that the appropriation of \$350 voted for the purchase of a safe is insufficient, and recommending that an additional appropriation of \$450 be voted for said purpose.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that said sum be voted.

7.—(25308) Submitted a report from the Medical Health Officer, recommending that a sum of \$61,000, payable \$650 by the City and \$60,350 by the interested proprietors, be voted for the construction of a sewer on Desormeaux street, from Notre Dame street to the Northern limits.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that said sum be voted for the construction of the said sewer, by day labor, if the Board deem it advisable.

8.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That this meeting be adjourned until the 15th instant, at 11 a.m.

L. N. SENECAI,
Secretary.